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به گزارش نشریه الکترونیکی نگاه، استاندار آذربایجان غربی در
نشست خبری با اصحاب رسانه آذربایجان غربی، با گرامیداشت هفته

بسیج و یاد و خاطره شهدای انقلاب اسلامی، اظهار کرد: باید فرهنگ
ایثار و شهادت و محرومیت زدایی در دستگاه های اجرایی نهدینه شود

و این فرهنگ را باید از بسیجیان یاد بگیریم.

قربانعلی سعادت ، اصلاح نابرابری های موجود در میان اقشار مختلف
را از مهمترین فعالیت های خود عنوان کرد و افزود: نابرابری دلیل

اصلی عقب ماندگی های آذربایجان غربی است.

استاندار آذربایجان غربی با اشاره به اینکه اجرای طرح صادرات
غیرنفتی زمینه ساز رشد اقتصادی است: اظهر داشت: برخی اقدامات در
مرزها موجب عقب ماندگی در حوزه صادرات غیرنفتی شده که با انجام

اقداماتی در صدد رفع و حل این مشکلات هستیم.

وی، بــه تفــویض اختیــارات بــه اســتانداران اشــاره کــرد و گفــت:
استانداران استان های مرزی باید اختیارات لازم را برای تحقق

اقدامات و خواسته های مد نظر اقتصادی داشته باشد

وی در پاسخ به سوال خبرنگاری در خصوص دلایل تاخیر سفرهیئت دولت به
استان گفت: کلیه مقدمات این سفر صورت گرفته، چند بار قرار شد که
ایشان به آذربایجان غربی بیاید. اما این اتفاق نیفتاد. من هم

دلیل خاصی برای این تاخیر ها پیدا نکردم

سعادت خاطر نشان کرد: احتمالا پیشبرد اقدامات عملی درخصوص دریاچه
ارومیه از دلایل تاخیر سفر هیئت دولت است

استاندار آذربایجان غربی تخصیص کامل بودجه استانی از سوی دولت را
یکی از نکات قابل توجه در زمینه سازی سفر استانی عنوان کرد و
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اظهار داشت: خوشبختانه تمام بودجه استان که شامل 192 میلیارد
تومان است تخصیص یافته که با همین امر آمادگی سفر به استان مشخص

می شود.

سعادت در پاسخ به سئوال خبرنگار دیگری درباره راه آهن مراغه-
ارومیه گفت: قرار بود این راه آهن سال پیش به نقده و امسال به
ارومیه برسد، اما محدودیت های بودجه ای این طرح را به تاخیر

انداخت

وی اجرای طرح راه آهن سراسری به ارومیه را نیازمند تخصیص اعتبار
مناسب دانست و گفت: در این زمینه اقدامات خوبی انجام شده که در
سال جاری تا نقده رسیده و ان شاالله سال آینده در ارومیه صدای

بوق قطار را خواهیم شنید

استاندار آذربایجان غربی در پاسخ به سئوالی درباره کمبود بودجه
فرهنگی در آذربایجان غربی اذعان کرد: بودجه فرهنگی نسبت به دوره
قبل 3برابر شده است، ما به نهاد های فرهنگی، به مساجد و به اوقاف

کمک هایی کرده ایم.

سعادت درباره وضعیت نامناسب همه شاخص های توسعه در آذربایجان
غربی، از فعال سازی 400 واحد صنعتی تعطیل در استان خبر داد و
اظهار کرد: در این خصوص یک هزار و 260 واحد تعطیل در استان وجود
داشت که با فعالسازی 400 واحد، حدود 2 هزار و 700 نفر اشتغالزایی

انجام گرفته.

استاندار آذربایجان غربی، همچنین بیان داشت: درصد گازرسانی در
روستاهای استان را از حدود 13 درصد به 35 درصد افزایش داده
ایماستاندار آذربایجان غربی بااشاره به شاخص ترین فعالیت های
دولت تدبیر و امید در آذربایجان غربی اظهار کرد:شاخص ترین کار ما
در آذربایجان غربی آواربرداری بوده است، شرایط کار و فضای کار

ایجاد شده است

سعادت، ابراز داشت: در حال حاضر شاهد ورود آب زرینه رود و سیمینه
رود به دریاچه ارومیه هستیم که در این صورت سالیانه 350 میلیون

مترمکعب به دریاچه وارد می شود.

وی افزود: سرمایه گذاری های مهمی در استان انجام شده که مهم ترین
آن ها سرمایه گذاری اخیر برای منطقه آزاد تجاری ماکو است. در همه
جا از مناطق آزاد برای واردات استفاده می شود اما ما میخواهیم به



صادرات هم بپردازیم

وی اظهار داشت: شاخص ترین اقدام ما در این سالها برداشتن گام های
مهم برای احیاء دریاچه ارومیه بوده است

استاندار آذربایجان غربی، در پاسخ به سوالی در زمینه فعالیت های
انتخاباتی در استان و حضور برخی چهره های شاخص سیاسی در میدان
انتخابات، اذعان داشت: هر اقدامی در زمینه انتخاباتی در شهرها و

روستاها عادی است

ستاندار آذربایجان غربی در پاسخ به سئوال دیگری درباره لزوم
آموزش زبان مادری در آذربایجان غربی خاطرنشان کرد: جریانات
امنیتی دلیل نمی شود که  مردم  زبان مادریشان را یاد نگیرید؛ این

حق قانونی مردم است که زبان مادریشان را آموزش ببینند.

همچنین استاندار آذربایجان غربی در  اعتراض یکی از خبرنگاران به
بخشنامه اخیر استانداری درباره اختصاص ویژه نامه های دولتی به

روزنامه ایران، این بخشنامه را لغو کرد

استاندار آذربایجان غربی، در پایان  اظهار کرد: در استان هیچ طرح
جدید در حوزه عمرانی انجام نمی دهیم و منتظر سفر استانی هیئت

دولت هستیم


